
Referat fra beboermøte 18/11-19 
 
 
I etterkant av det ekstraordinære årsmøtet, ble det avholdt et uformelt beboermøte der 
en uformelt kunne diskutere ulikt forhold knyttet til sameiet. 
 
Følgende punkter ble snakket om: 
 

• Minivaktmester. 
Det har vært snakket om behovet for å ha en «minivaktmester» som kunne klippe 
garasjetaket og bak blokka. At noen av eierne kunne påta seg en slik rolle på omgang, 
mot en liten godtgjørelse. Sameiet må i så fall gå til innkjøp av gress- eller kantklipper 
som er kraftig nok til å ta grovt gress/ugress. 
 
I den forbindelse er det også sendt en forespørsel til Fjeldstad om hva kostnaden for 
dette blir. De kommer på befaring til våren og gir pris da. Fjeldstad har også 
snømåkingen her. 
 
Styret vil følge opp saken. 
 

• Skjeggkre. 
De fleste nye bygg får/inneholder skjeggkre. De kommer med (som nissen på lasset) i 
innpakningspappen på de ulike elementene som brukes, og blir synlige i bygget etter ca 
3 år.  
 
Det ble informert om at de mest sannsynlig finnes i hele bygget, og at det er viktig at alle 
setter opp feller for å holde dette på et minimalt nivå. 
 
Limfeller m/åte kjøpes på Felleskjøpet til kr 199,- for 10 feller, eller man kan kjøpe på 
Clas Ohlsson. 
 

• Budsjett. 
Det ble informert litt om budsjettet for 2020. Bl.a. at det blir varslet en økning på 
felleskostnadene. 
 

• Ferdigattest. 
Det ble informert litt rundt ferdigstillelsen av byggeprosjektet, og at det har vært 
vanskelig å få dokumentasjoner på det utførte arbeidet. Beboermøtet var enig i at det 
kan være aktuelt å foreta en ny befaring, for å få en tilstandsrapport på det utførte 
byggearbeidet. 
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